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Status pr 8.12.21

Det har vært gjennomført møte med:
• Regionrådssekretariat og  medlemmer i arbeidsgruppen for 

etablering av helsefellesskap

• Administrerende direktør i Helgelandssykehuset, Hulda 
Gunnlaugsdottir, har hatt saken oppe i Indre Helgeland 
regionråd 3.des

• Det er foreslått å holde et seminar 26.januar 2022



Seminar 

• Bakgrunnene er at vi ikke har lyktes om å inngå partnerskapet Helsefellesskap 
Helgeland og vil bruke litt tid på å samle oss til en felles forståelse av hva 
helsefellesskap vil kunne gjøre for våre innbyggere

• Det jobbes med en agenda for å synliggjøre hvilke goder vi kan høste av å inngå et slikt 
partnerskap på Helgeland

• Ber OSO om å komme med forslag til tema og innledere

• Ber om at OSO stiller seg bak dette forslaget og kan stå som avsender i invitasjonen


